Moscow is the capital of Russia. It is its po​litical, economic, commercial and cultural cen​tre. Moscow was founded in 1147 by Prince Yuri Dolgoruky. Prince Yuri Dolgoruky (Prince Long Arms) was the Russian Prince of Vladimir and Suzdal. Prince Yuri Dolgoruky had many fights with other Russian princes and soon he became Prince of Kiev. Kiev was the capital of Russia.

Gradually Moscow became more and more powerful. In the 13th century Moscow was the centre of the struggle of Russian lands for the liberation from the Tartar yoke. In the 16th cen​tury under Ivan the Terrible Moscow became the capital of the state.

In 1712 the Russian King, Tsar Peter the Great, moved the Russian capital to St. Petersburg, but Moscow remained the heart of Russia. That's why I Moscow became the main target of Napoleon's attack. Three-quarters of the city was destroyed by fire during Napoleon's occupation. Moscow had been completely restored by the mid-19th century. In 1918 Moscow became the capital again.

Now Moscow is one of the largest cities in the world. It is situated on seven hills. Its total area is about nine hundred square kilometres. The popu​lation of the city is over 8 million. 

Moscow is one of the most beautiful cities in the world. There are a lot of beautiful palaces, old mansions, cathedrals, churches and monu​ments in Moscow. The heart of Moscow is Red Square. The main Kremlin Tower, the Spaskaya Tower, has become the symbol of Russia. There are great old cathedrals and historical monuments on the territory of the Kremlin. They are the Bell Tower of Ivan the Great, the Tzar-Cannon and the Tzar-Bell, the biggest cannon and bell in the world.. St. Basil's Cathedral was built in the mid-16,h century in memory of the victory over Kazan. There is a legend that Ivan the Terrible blinded the architects Barma and Postnik, because they didn't want them to create another masterpiece.

There are more than 80 museums in Moscow. The largest museums are the Pushkin Museum of Fine Arts and the State Tretyakov Gallery.

Moscow is famous for its theatres. The Bolshoi
Opera House is one of the best theatres of the
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Moscow is the centre of the political life of Russia. It is the seat of the Russian Parliament (the Duma).

перевод




Москва - столица России. Это - свой po¬litical, экономический, коммерческий и культурный cen¬tre. Москва была основана в 1147 Принцем Юрием Долгоруки. Принц Юрий Долгоруки (Принц Лонг Армс) был российским принцем Владимира и Суздалем. У принца Юрия Долгоруки было много поединков с другими российскими принцами, и скоро он стал принцем Киева. Киев был столицей России.

Постепенно Московский стал более сильным. В 13-ом столетии Москва была центром борьбы российских земель для освобождения от хомута татарина. В 16-ом cen¬tury при Иване Грозном Москва стала капиталом государства.

В 1712 российский Король, Царь Петр Великий, перемещал российскую столицу в Санкт-Петербург, но Москва оставалась сердцем России. Именно поэтому я Москва стал главной целью нападения Наполеона. Три четверти города были разрушены огнем во время занятия Наполеона. К середине 19-ого столетия была полностью восстановлена Москва. В 1918 Москва стала капиталом снова.

Теперь Москва - один из наибольших городов в мире. Это расположено на семи холмах. Его общая площадь приблизительно девятьсот квадратных километров. popu¬lation города - более чем 8 миллионов.

Москва - один из самых красивых городов в мире. Есть много красивых дворцов, старых особняков, соборов, церквей и monu¬ments в Москве. Сердце Москвы - Красная площадь. Главная Кремлевская Башня, Башня Spaskaya, стала символом России. Есть большие старые соборы и исторические памятники на территории Кремля. Они - Колокольня Ивана Великое, Орудие царя и Звонок царя, самое большое орудие и звонок в мире.. Собор С-Бэзила был построен в середине 16, h столетие в памяти о победе над Казанью. Есть легенда, что Иван Грозный ослепил архитекторов Барму и Postnik, потому что они не хотели, чтобы они создали другой шедевр.

В Москве есть больше чем 80 музеев. Самые большие музеи - Музей изобразительных искусств Пушкина и государство Галерея Третьякова.

Москва известна своими театрами. Bolshoi

Оперный театр - один из лучших театров
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Москва - центр политической жизни России. Это - место российского Парламента (Дума).
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